
 .  14.6.16,  1תשע"ז/, הנדון : בי"ס תפן , ועדה כספית 

 ועד עמותה : טל , שמוליק  . מלווה כלכלי : איתן . ביה"ס : נדב , לימור , יגאל .  השתתפו :

 במרכז הישיבה סקירה על תקציב תשע"ז . 

ויתרות ₪ ,  400000 –עודף צפוי לתשע"ו  כ  :בתקציב שהוצג בולטת האיתנות הפיננסית של ביה"ס 

איתנות גם על רקע קשיים שעשויים להתרחש במהלך השנה , ₪  , מיליון  3 –צבורות של למעלה מ 

 חדשות ממשה"ח , עזיבת תלמיד חנ"מ ...כמו לדוגמה : הנחיות 

 נקודות חשובות להדגשה בתקציב הנוכחי ביחס לשנים קודמות :

  , התלמידים מקבלים יותר 

 עוז לתמורה/אופק חדש ,  –ותר המורים מתוגמלים י 

  . ההורים לא נדרשים להוסיף תשלומים נוספים 

 את היכולת לנייד משאבים בין החטיבות השונות בהתאם להחלטות וצרכי ביה"ס . לציין בנוסף חשוב 

סביב נושא ההפרדה התקציבית ? האם יש צורך להפריד ולהדגיש את יעדי ת הוועד שאלהועלתה 

 ? הבית ספרי תקציב הגרת סך כלל תרומת ההורים במס

 נושאים נוספים הקשורים לתקציב :

  -השקעות קרובות   -

 שני "הדומים" הדרושים לכיתת התקשורת ולמרכז הלמידה , סיום העבודות בספריה .

 הערות מועדת ההיגוי : 

 בבדיקה .   - בעיקר מבחינת אישורי תקנים ומשה"חנושא "הדומים" התברר כבעייתי 

 –תכנון ראשוני לשלב ב' , הוחלט על תכנון כלל השטח ) אדריכלות נוף גם בוועדה הוצג 

 לקדם את נושא מגרש הספורט . חודש וחצי ( , מה שיאפשר 

 

  –עובדי ביה"ס , מועסקי העמותה  -

דו"ח עדכני , יועבר לעיון הועד , יידון בישיבה הכספית וכן בביה"ס ה .הנושא חשוב מאד 

 הבאה . 

 

  –קפיטריה והטיול לכנרת   -

 יובא בפני צוות הניהול  . ?     האם להכניס בתקציב

 

  –גביית שכר לימוד  -

תוך באופן מקיף ומערכתי היות מטופל הנושא אמור להועלתה שאלת הגבייה בחנ"מ , 

 . נ"מ לביה"ס חשל קירוב משפחות המרכזית חשיבה 

 יידון בוועדה כספית בתחילת השנה בשיתוף עם סימה . 

 ?  26.8.16 הגבייה הקרוביום האם לעשות פעולות לקראת  – שאלה

קה עם סימה הומלץ  להיכנס לתהליך מול משפחות החנ"מ  ולא בפעולות לאחר חשיבה עמו

 נקודתיות כרגע . 

 

 25 –לעמותהדמי חבר  -

 ול סעיף ההוצאה של ייעוץ משפטי .לרזרבה , מייתוסף ממשפחה , להכניס לתקציב ,₪  25

 

 

 



 אישור התקציב : 

 

יועבר לשמוליק  במהלך הישיבה  הפירוט הנוסף שהוצגהתקציב אושר באופן עקרוני , 

 עד העמותה . ובוסופי לאישור 

 

 תשע"ז :טיפול במטרות ל

 

 טיפול בנושא עובדי העמותה .  -

 בירור ולימוד הנושא לפי בקשת הוועד .  –מילוי מקום  -

 עבודה משותפת סביב נושא הגבייה בחנ"מ .  –שכר לימוד  -

 קידום ההשקעות .  -

 

 

 סיכם : יגאל . 


